
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 4. 9. 2024 – Klatovy 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 
VV schvaluje 

 
111/24.  Zapisovatele zápisu Ing. Ivanu Truskovou      - 16 hlasů pro. 
112/24. Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH: p. Bohumír Bucifal, DiS.,  a p. Josef Noha - 16 hlasů pro. 
113/24. Program dnešního jednání       - 16 hlasů pro. 
114/24.  Termín konání společné zasedání členů výkonného výboru, odborných rad, OKRR,  

starostů a velitelů okrsků, dne 22. 10. 2024 od 16:30 Hotel ROZVOJ Klatovy  - 16 hlasů pro. 
115/24. Náměstka starosty OSH Bohumíra Bucifala, DiS., k vedení spol. zasedání  - 16 hlasů pro.  
116/24. Návrh na vyznamenání        - 16 hlasů pro. 
117/24. Návrh na usnesení        - 16 hlasů pro. 

 
VV ukládá 

 
20/24.  Vedoucím OR předložit na OSH do 14 dnů zprávu do zpravodaje a zároveň svou zprávu přednést na společném 

zasedání 
21/24.  Kanceláři OSH vydat na společné zasedání Zpravodaj č. 2/2024. 
22/24.  Náměstkovi starosty p. Josefu Nohovi zajistit na společné zasedání ozvučení. 
23/24. Kanceláři OSH Klatovy zajistit pozvání hostů na společné zasedání: plk. Ing. Aleše Bucifala, p. Josefa Černého, 

zástupce HVP pojišťovny. 
 

 

VV bere na vědomí 
 

 
212/24. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček.  
213/24. Informace starosty OSH p.  Jaroslava Šimáčka o uskutečněných soutěžích a oslavách a diskusní příspěvky p. Václava 

Laška, p. Stanislava Krále, p Františka Ryby, p. Jaroslava Kopelenta, p. Alberta Jíry a p. Josefa Veitha. 
214/24. Informace vedoucího ORR p. Josefa Nohy ke konání vyhodnocení PHL: 11. 10. 2024 v restauraci U Kantů v Myslovicích. 
215/24. Seznámení s dosavadním čerpáním rozpočtu, které provedl předseda OKRR p. Václav Lašek a doplnil starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček. 
216/24. Informace vedoucích jednotlivých odborných rad. 
217/24. Informaci starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o pořádání společného zasedání – Hotel Rozvoj – 22. 10. 2024 od 16:30. 
218/24. Informace starosta OSH p. Jaroslava Šimáčka ohledně příprav VH SDH a VH okrsků. 
219/24. Seznámení s e-mailem od NSA ohledně výše členských příspěvků. 
220/24. Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka k aktualizaci stanov SH ČMS. 
221/24. Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka k plánovanému plesu dne 8. 3. 2025 v Horažďovicích. 
222/24.  Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka k předávání titulu zasloužilý hasič. 
223/24. Diskusní příspěvky p. Josefa Veitha doplněné p. Milanem Klečkou a starostou OSH p. Jaroslavem Šimáčkem a dále 

příspěvky do diskuse p. Františka Dleska s reakcí starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka a Bc. Petry Pytlové. 
224/24. Diskusní příspěvek p. Josefa Veitha s informacemi z KSH. 
 
Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno    

- 16 přítomných členů VV bylo pro. 
Účast na zasedání - 16 přítomných, 3 členové VV se omluvili 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 

……………………………..……….              ………….……………………... 
       Bohumír Bucifal, DiS.              Josef Noha 
 
 
Zapsala: Ing. Ivana Trusková, vedoucí ORP     V Klatovech dne 4. 9. 2024 



Z Á P I S 

 
z 17. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného 

dne 04. 09. 2024 v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
 

Všechny přítomné přivítal starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a zahájil jednání. Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček 

představil program jednání, a bylo o něm hlasováno. Zapisovatelem byla zvolena pí. Ivana Trusková a zároveň 

odhlasována, jako ověřovatelé byli odhlasováni náměstci starosty OSH p. Bohumír Bucifal, DiS., a p. Josef Noha.  

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček provedl kontrolu plnění usnesení z posledního VV, bylo vyhodnoceno, že veškeré 

úkoly byly splněny a nikdo neměl žádné další připomínky.  

Dalším bodem jednání byla příprava společného zasedání, které je naplánované na 22. 10. 2024 od 16:30 v salonku 

Hotelu Rozvoj. Jednání bude řídit náměstek starosty OSH p. Bohumír Bucifal, DiS., ozvučení zajistí náměstek starosty 

OSH p. Josef Noha. Kancelář OSH zajistí pozvání hostů: plk. Ing. Aleše Bucifala, p. Josefa Černého, zástupce HVP 

pojišťovny. Jako občerstvení se budou podávat párky. Každý vedoucí OR si připraví do zpravodaje zprávu a tu 

zároveň přednese na společném zasedání.  

Čerpání rozpočtu za 1. pololetí představil vedoucí OKRR p. Václav Lašek – příjmy naplánované 1 686 500 Kč, 1581400 

skutečné příjmy. Výdaje  plánované 1 686 500,  1 238 000 byly skutečné výdaje. Je to hodně orientační, museli jsme 

zatím některé položky vyúčtovat, ale zaúčtují se pak do účelové dotace, která je 776 tisíc. Vyčerpáno zatím 136 tisíc. 

Informaci doplnil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček -  776 tisíc je dotace krajského úřadu – jedná se především o 

finance určené na překážky. Další jsou dotace, kde bude činnost OSH, provoz, volnočasové aktivity, školení 

vedoucích mládeže.  Z NSA máme dotaci ve výši 40 tisíc.  

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček  sdělil jen několik informací k plánování VH. Podrobnější plánování bude na  dalších 

jednáních VV. Od listopadu do ledna proběhnou VH v SDH, okrsky budou do února 2025.  

Vyhodnocení proběhlých oslav ve sborech nejprve provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, poděkoval členům VV, 

kteří se oslav v jednotlivých sborech účastnili. Oslav bylo v tomto roce hodně a do toho proběhlo velké množství 

žehnání nové technice atd. Bohužel ne vždy šlo účastí sbor podpořit. Kdo bude pořádat oslavy, musí nahlásit alespoň 

půl roku dopředu, aby bylo možné zajistit nějaké ocenění. Organizace některých akcí dá hodně práce, ale u 

některých by bylo vhodné raději poprosit o pomoc kancelář OSH, případně nějakého zasloužilého funkcionáře. 

Oslavy z velké části byly moc hezké a dobře organizované, někde je nutné trochu si nechat pomoci. Termíny oslav 

na příští rok 13. - 14. 6. 2025  Sušice a 21. 6. 2025 Hartmanice,  10. 5. 2025 Petrovice. 3. 5. 2025 proběhnou oslavy 

sv. Floriana ve Strážově.  Informace poskytl i p. Josef Veith, který se účastnil oslav v Chotěšově, předával i 

vyznamenání za mezinárodní spolupráci a za okres Klatovy i řád sv.  Floriana, oslavy byly na velice dobré úrovni. 

Jaroslav Kopelent byl v Chotěšově taky, promluvil o dobré přeshraniční spolupráci a oslavy velice chválil. Albert Jíra 

se účastnil oslav ve Strážovicích, oslavy chválil. Václav Lašek byl v Číhani, promluvil o oslavách a soutěži a pochválil 

dobrou organizaci akce. Stanislav Král  se účastnil oslav v Křenicích a Chudenicích – oboje chválil. František Ryba byl 

v Tedražicích a jejich oslavy také hodnotil chválou. Stanislav Míšek se účastnil také hodně oslav a vyzdvihl SDH Kozí, 

zdůraznil především ústrojnost celého SDH. 

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček zhodnotil soutěže, proběhly všechny naplánované, vše kolem dětí si organizuje 

ORM.  1. 6.  2024 proběhla okresní soutěž žen v Žichovicích, bylo moc hezky připravené, bylo špatné počasí, ale 

soutěž se zvládla. Obvodová kola, také jakž takž proběhla, počasí nepřálo. Účast je rok od roku horší. Rozhodnutí 

s dalším pořádáním a další postup bude řešit ORR. Dále hodnotil krajskou soutěž dorostu, která  byla moc hezká a 

nemáme se za co stydět. Určitá kritika na krajských zasedáních proběhla, vše se  bude řešit na ORM, a i na krajském 

zasedání. Kritika byla velice nepříjemná a vedení o ni bude jednat. PHL běží, poděkování pro náměstka starosty p. 

Josefa Nohu, který táhne celou soutěž. Jakékoliv nařčení zpětné je špatně, není to potom možné ověřit, je nutné to 

řešit hned. Díky kontrole průkazů se přišlo na některá pochybení, která byla řešena okamžitě. Bohužel byly i nějaké 

úrazy, budeme muset důrazněji organizovat zdravotní servis. 

Informace z odborných rad přednesli jednotlivý vedoucí. 



Marie Kořínková, DiS., vedoucí ORŽ – promluvila o okresní soutěži žen 1. 6. 2024 – počasí na soutěž se trochu 

uklidnilo, ačkoliv před jejím zahájením velice vydatně pršelo, přijelo hodně družstev. Poděkovala, ORR za pomoc při 

organizaci soutěží. Členky ORŽ pomáhaly na dětských soutěžích, pomáhají jako zapisovatelé, časomíra, prezence. 

Pochválil je i starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. 

Josef Noha, vedoucí ORR – pochválil soutěže, i spojení dopadlo dobře, bylo také mokro, ale počasí nebylo opět 

ideální. Při požárním sportu bylo těžší zranění a závodník si zlomil ruku, jeho stav je v dnešní době lepší. Bohužel to 

počasí bylo opravdu špatné.  Okresní kolo v Lubech bylo také dobře připravené. PHL jede a velice dobře, představil 

zatím výsledky PHL. Vyhodnocení proběhne 11. 10. 2024 v Myslovicích v hostinci u Kantů. Výsledky budou ve 

zpravodaji a samozřejmě na stránkách OSH. Ostatní si hlavně vyřeší ORR. Petra Pytlová, DiS., doplnila informace z 

MČR z Olomouce, kde se účastnil i František Dlesk. Starosta poděkoval i Milanu Klečkovi za častou účast na soutěžích 

PHL.  

Bohumír Bucifal, DiS., - vedoucí ORM – poděkoval všem pomocníkům za pomoc s chodem soutěží. Dětí je fakt 

hodně. Vyzdvihl práci SDH Rabí. Jarní Plamen je opravdu velice náročný. Krajská soutěž dorostu ohledně 

zabezpečení, byla skvěle zorganizovaná, SDH Štěpánovice také vše dobře připravené. Potvrdil slova starosty OSH, 

že se nemáme za co stydět. 28. – 29. 9. 2024 proběhne školení vedoucích v Mokrosukách, na 12. 10. 2024 je v  

Červeném Poříčí naplánovaný ZHVB a  zimní sraz proběhne asi v Sušici.  

Ing. Ivana Trusková – vedoucí ORP – informovala o proběhlém vyhodnocení 50. ročníku PO očima dětí a mládeže, 

které se uskutečnilo na Hotelu Rozvoj, bylo velice kladně hodnoceno. Již nebylo možné vyhodnocení provádět 

v rámci jarní části soutěže Plamen. V dubnu proběhly 2 termíny zkoušek pro preventisty, bohužel jen s účastí dvou 

preventistů. V současné době vyšel nový Metodický pokyn, bude řešen při jednání ORP. Na podzim jsou opět 

plánovány 4 termíny seminářů pro preventisty.  

Albert Jíra – vedoucí OROO - promluvil o pozvánce k účasti na seminář na branně technické aktivity 12. 10. 2024.  

Chystá se nový metodický pokyn. 27. 8.2 024 na okrsku Nýřany proběhla ukázka zaměřená na OOB na povodně.  

Václav Lašek – vedoucí OKRR – rada se sešla a zhodnotila vývoj rozpočtu a zkontrolovala účetnictví. Vše souhlasí, 

doklady, pokladna a účty jsou v pořádku. Účast rady je horší.  

Václav Drha – vedoucí AZH – okresní setkání hasičů proběhlo za účasti 71 členů AZH a bylo 17 hostů, pěkná akce, 

naplánoval se zájezd – Přibyslav. Setkání mělo rozšířený program s prohlídkou Katakomb – byla to úžasná akce – 

Václav Chroust se chopil role skvělého průvodce. Za poslední dobu bylo přizváno 9 nových členů. Na naplánovaný 

zájezd byl zaplněný autobus, CHH Přibyslav byla super, účastníky přivítala i paní ředitelka a bývalý ředitel a pan 

Aulický. Průvodkyně byla skvělá. Expozice po opravě je opravdu krásná. Plánuje se další setkání.  

Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka ohledně krajského setkání, které proběhne  19. 9. 2024 v obci Dobřív. 

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček představil e-mail NSA – zavedení nové podmínky – povinné členské příspěvky – v 

rámci výzvy podpora sportovních organizací svazového charakteru pro rok 2025 – 200 Kč – je to důležité pro ty, 

kteří čerpají z NSA dotace. Pořádně nikdo neví, jakým způsobem bude vše řešeno, má vysvětlit starostka SH ČMS.  

Dále starosta OSH p. Jaroslav Šimáček představil úpravy Stanov SH ČMS, upozornil na zaměření se na 3. část. – 

připomínky. K nastudování doporučuje veškeré materiály na dh.cz 

Dále starosta OSH p. Jaroslav Šimáček připomněl okresní ples, který se uskuteční dne 8. 3. 2025 v Horažďovicích. 

Doplnil náměstek starosty Milan Klečka – cca 80 % je již vyřešeno město zaplatí za pronájem sálu.  

Krátce starosta OSH p. Jaroslav Šimáček pohovořil o předávání titulu zasloužilý hasič, které proběhne 12. 9. 2024. 

Oceněni budou pí. Tršová – SDH Milínov, pí.  Volfová – SDH Švihov. Plánuje se doprava.  

Informace z KSH přednesl p. Josef Veith –byly trochu zmatky ohledně překážek. Vše ostatní bylo bez problémů.  

Do diskuse promluvil Josef Veith, ohledně kritiky rozhodčích, není s tím spokojen, závodník často sám neví, jak 

postavit základnu…smotat provázky do klubíčka. Doporučuje pozvat od ORR trenéry a vedoucí, aby jim to někdo 

ukázal a vysvětlil pravidla. Reagoval na to náměstek starosty p. Milan Klečka, školení rozhodčích je pro celý okres, 

tak se může každý trenér i vedoucí družstev přihlásit, nevidí důvod školit ještě víc. Pravidla má každý k dispozici. 

Případně můžou oslovit některého z příslušných rozhodčích o pomoc.  Dále k tomu promluvil i starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček ohledně ulitých startů. Diskusi doplnil i p. František Dlesk ohledně startování, kde by měl být zvuk 



výstřelem a ne zvukem. Jde spíše o disciplínu závodníků. Promluvil i o MČR – padaly i národní rekordy. Reagoval 

starosta OSH p. Jaroslav Šimáček na startování, v Žichovicích to bylo opravdu špatně slyšet, zkusili jsme to, střelivo 

není tak levné. Do diskuse se přidala i Bc. Petra Pytlová, takové startování je jen o zvyku. Nikdo další se do diskuse 

nepřihlásil. 

Závěrem byla schválena vyznamenání. Na úplný závěr starosta OSH p. Jaroslav Šimáček poděkoval všem za účast a 

jednání ukončil.   

 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
……………………………..….       ………….……………………... 
   Bohumír Bucifal, DiS.                        Josef Noha 
 
 
Zapsala: Ing. Ivana Trusková – vedoucí ORP                       V Klatovech 4. 9. 2024 


